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Republika e Kosovës 
Republika Kosovo – Republic of Kosovo 

Kuvendi – Skupština – Assembly 

VI Saziv  

Jesenje zasedanje     

 

Komisija za Ekonomski razvoj, infrastrukturu, trgovinu, industriju i regionalni razvoj. 

Sednica br.52/2018 

Priština, od 13.12.2018, u 11:00 časova  

Zgrada skupštine, sala N-303 

 

ZAPISNIK  

 

Sednici su učestvovali: predsednica Sala Berisha Shala, prvi zamenik predsednika, Dardan 

Sejdiu,  Hykmete Bajrami, Lutfi Zharku, Muharrem Nitaj, Veton Berisha i članica  Duda Balje. 

  
Odsutni: drugi zamenik predsednika, Adem Hoxha, Glauk Konjufca, Liburn Aliu i član,  

Memli Krasniqi. 

 

Učesnici: Liridon Gashi – SEEF; Vatra Qehaja – LVV; Donika Bekteshi – KDI; Dren Ajeti – 

Klub proizvođača; kao i mediji. 

 

 

 

Pomoćno osoblje Komisije: Armend Ademaj, Muhamet Morina, Besim Haliti, Veton Raci i  

Nurie Morina. 

 

 

Sednici predsedavala: predsednica komisije Sala Berisha Shala.  

 

Dnevni red: 

 

1. Usvajanje dnevnog reda; 

2. Usvajanje zapisnika iz sednice održane  10.12.2018;  

3. Razmatranje Vladine Odluke za imenovanje članova Odbora Kosovske agencije za 

privatizaciju; 

4. Izveštavanje g.Besim Beqaj, ministar  Ministarstva za inovacije i preduzetništvo, u 

vezi rada ministarstva za ovu godinu, s posebnim naglaskom, podela fondova i  

grantova za  start up i druge biznise, kao i planiranje rada za sledeću godinu; 

5. Razno. 

 

Predsednica utvrdila da su ispunjeni uslovi za početak rada Komisije i otvorila je sednicu 

prema dnevnom redu. 
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1. Usvajanje dnevnog reda; 

 

Predsednica, obavestila je članove Komisije da i ako su pozvali ministra Besim Beqaj, da je on 

prvo potvrdio njegovo učešće u ovoj sednici, ali da je juče javio da zbog neplaniranog 

angažovanja, ne može učestvovati sednici, zato je predložila da se miče sa dnevnog reda tačka 

četiri. 

 

Dardan Sejdiu, istakao je da se ovo ministarstvo nadovezuje sa ekonomskim razvojem, i zbog 

toga smo pozvali  ministra  Beqaj. Ovo ministarstvo deli grantove, zato moramo saznati kako 

utiču ovi grantovi na ekonomskom razvoju, i njemu treba ponoviti  poziv. 

 

Dnevni red se usvojio sa predloženom izmenom od predsednice. 

 

2. Usvajanje zapisnika održane sednice od  10.12.2018 

 

Zapisnik  sednice održane  od  10.12.2018, usvojen je bez primedbi. 

 

3. Razmatranje Vladine Odluke za imenovanje članova Odbora Kosovske agencije za 

privatizaciju; 
  
 

Predsednica, istakla da je Vlada donela predlog odluku o dopuni odbora KAP, gde su 

predloženi predsedavajući, Bajram Zejnullahu, i član, Hajzer Salihu. Objasnili smo to, na 

prethodnom sastanku da smo odložili ovu tačku jer smo dobili pismo ambasade Velike Britanije 

o neujednačenom učešću partnera u implementaciji za imenovanje na višim rukovodećim 

položajima u postupku imenovanja članova odbora KAP. Međutim, pitanje je razjašnjeno, kao 

što ste i videli, poslato pismo od predstavnice kancelarije Premijera. Ona je predložila da se 

glasa predlog-odluka Vlade, i da bude  prosleđeno na sednicu. 

 

Komisija sa 4 ( četiri) glasa za i  3 ( tri) protiv, donosi ovo: 

 

Preporuka 

 

Preporučuje se Skupštini da imenuje predsednika i člana Odbora Kosovske agencije za 

privatizaciju, sa mandatom od 4 (četiri godine), i to:  

1. Bajram Zejnullahu, predsedavajući; i  

2. Hajzer Salihu, član. 

 

 

4. Razno 

Sledeća pitanja. 

 

Predsednica, - obavestila je članove da je dobila pismo od  KOSTT-a, koji su zatražili da se 

ubrza izbor  članova odbora KOSST-a, ona ih je podsetila, da smo kao Komisija formirali panel 

za intervjuisanje kandidata za članove odbora KOSTT-a. Britanski partner je naglasio da u 

decembru nema vremena za intervjuisanje, ali su predložili dva datuma za početak razgovora 

14. januara ili 21. januara, tako da moramo odrediti datum početka razgovora. 
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Muharrem Nitaj, - s obzirom da je partner koji je uključen u ovaj proces postavio prilično 

dugotrajan pristup rešavanju ovog pitanja, onda zatražite od partnera Britanske ambasade da 

uskladi svoje agende i da bude u službi dnevnog reda komisije, a ne komisija da se prilagodi  

njihovoj agendi. 

 

 

Nakon rasprava, Komisija je odlučila da intervjuisanje kandidata  za članove odbora  KOSTT-a 

počinje  14 januara 2019.god.  

 

Dardan Sejdiu, zatražio od administracije Komisije da dobije informacije od Vlade, kada se 

očekuje da dođe do Skupštine Nacrt zakona o javnim preduzećima, predlog koji je podržala 

Komisija. 

 

 

 

Sednica završena u 11:40.časova 

 

Pripremio: Pomoćno osoblje  Komisije.              

                                                                                             Predsednica Komisije, 

                                                                                              

                                                                                              Sala BERISHA SHALA 


